
Ängby SK 

 

Motiveringar till vårt förslag: 

 

- Vi tror att vårt förslag är enklare och snabbare med att nå framgång hos 

SBTF då det inte är allt för stora justeringar. 

 

- Den är enkel för spelare och arrangörer att förstå och hålla sig till 

 

 

- Poängspannet är bara något höjt mellan klasserna, 299 poängs spann istf 

som idag 249 poäng. = dagens poängsystem per match behövs ej ändras 

 

- Vi tycker att benämningen Elit hamnar rätt då det blir ca 100 herrar och 

ca 50 damer vilket är i paritet med de som får spela senior-SM 

 

 

- Spelare som idag är klassade som elit (2250 p och över) kommer med 

vårt förslag fler klasser att kunna spela i  (Elit, Klass 1 och Klass 2) vilket 

kommer att ge fler spelmöjligheter och möjlighet att tävla mer. 

 

- Vårt förslag bör ge jämnare klasser och mer intressanta tävlingar 

 

 

- Det skulle öka statusen och drivkraften på att uppnå Elit, idag är det över 

400 spelare som klassas som Elit vilket inte återspeglar spelnivån. De 300 

spelare som blir ”nedflyttade” kommer enbart att tjäna på detta. 

 

Vi är övertygande om bonuspoängen bör tas bort i SM-RM-DM för och undvika 

att driva på inflationen, främst för yngre spelare. Vi tror inte att borttagandet 

kommer att resultera i färre starter. 


